

「玉」特選午膳套餐

"the Jade" Special Lunch Set Menu

頭盤

(任選以下三款頭盤或點心)

菊花鮮蝦春卷、茉莉海棠煎包、特式胡椒餅、小籠包

或

海鹽爆燒腩、貴洲牛乾巴、糟滷醉鴨舌、燒椒酸薑皮蛋

Appetizer

(Choice of any three appetizers or dim sum)

Crispy Shrimp Spring Roll, Wok-seared Shanghai Brassica and Black Fungus Bune,

Baked Pork and Pepper Pie, Steamed Minced Pork Dumpling

or

Crispy Roasted Pork Belly, Dry-cured Yak Beef in Guizhou Style,

Marinated Duck Tongue with Rice Wine, Roasted Pepper with Preserved Ginger and Century Egg

是日養生老火湯

Soup of the Day

主菜

(任選以下一款主菜)

黑醋脆豬柳、燒汁雜菌牛柳粒、玫瑰豉油雞、自家制豆酥蒸石班球、

咕嚕蝦球、辣子雞丁、湘味黑豚肉排、魚香燒茄子

Main Course

(Choice of any one main course)

Crispy Pork Fillet with Black Vinegar, Beef Fillet Grains with Mushrooms in Roasted Sauce,

Marinated Chicken with Soy Sauce, Steamed Grouper Fillet with Homemade Soy Bean Sauce,

Sweet and Sour Shrimp, Wok-fried Diced Chicken in Chili, Braised Pork Spare Ribs with Spicy Sauce and Cumin,

Fish-flavored Roasted Eggplant

主食

(任選以下一款主食)

雞絲日本素麵、松香翠玉炒飯、揚州炒飯、豉油皇炒蝦籽麵

Rice/Noodles

(Choice of any one rice or noodles)

Shredded chicken with Japanese noodles, Fried Rice with Zucchini and Pine Nut

Yangzhou fried rice, Stir-fried shrimp roe noodles with soy sauce

甜品薈萃

"the Jade" Dessert Platter

每位港幣 **HK\$258** per Person



the Jade

不適用於任何折扣 Not applicable to any discounts

已包含加一服務費 All prices are inclusive 10% service charge

如果您對任何食物有過敏反應或特別飲食要求，請告知我們。
Please inform us if you have any food allergies or dietary preferences